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гр. София,  10.05.2023 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 30 състав, 

в публично заседание на 10.05.2023 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Мая Сукнарова  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Кристина Алексиева, като разгледа дело 

номер 11095 по описа за 2022 година докладвано от съдията, и за да се 
произнесе взе предвид следното: 

 След спазване на разпоредбите на чл. 142, ал. 1 ГПК, във връзка с чл. 144 от 

АПК, на именното повикване в 15:00 часа се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ - „УМБАЛСМ Н.И.Пирогов“ ЕАД - редовно уведомен, не 

изпраща представител. 

ОТВЕТНИКЪТ – Директорът на СЗОК - редовно уведомен, се представлява от юрк. 

Ш., с представено по делото пълномощно. 

СГП – редовно призована, не изпраща представител. 

 

ЮРК. Ш.: Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ намира, че не са налице процесуални пречки за даване ход на делото, поради 

което 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО 

 

ДОКЛАДВА писмо от председателя на 27 състав, II отделение на АССГ с приложен 

препис от протокол от 29.11.2022 г. по адм.д. № 6269/2021 г., с което заявява, че 

делото пред него не е приключило, поради което не може да се предостави за 

послужване по настоящото дело. 

 

ЮРК. Ш.: С отговора на жалбата съм предоставила доказателствата, които считам за 

необходими. Няма да представям други такива и нямам доказателствени искания. 

 

СЪДЪТ НАМИРА делото за изяснено от фактическа страна и 



 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД ПО СЪЩЕСТВО 

 

ЮРК. Ш.: Моля да отхвърлите жалбата на лечебното заведението срещу писмена 

покана за поправка за явна фактическа грешка. Не претендирам разноски. Правя 

възражение за прекомерност на адвокатския хонорар, предвид това, че делото не е с 

особена правна сложност. Считам, че така издадената писмена покана за поправка на 

явна фактическа грешка е законосъобразна и относима и всички възражения, които 

бяха изложени в жалбата считам за опит да се измъкне от евентуално недобрия изход 

за лечебното заведение. Обяснила съм защо сме се забавили толкова. Аз като 

процесуален представител и независимо от това кой е определен да представлява 

СЗОК, от мен се очаква да защитя интереса на касата и не мога да коментирам 

действията на предходно представляващи СЗОК. 

 

СЪДЪТ ОБЯВИ устните състезания за приключили и ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С 

РЕШЕНИЕ В СРОК. 

 

Протоколът e изготвен в съдебно заседание, което приключи в 15:09 часа. 

 

 

      СЪДИЯ: 

 

      СЕКРЕТАР: 

 
  
 
 


